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W dniu 10 marca 2025r. w sali 300 Urzędu Miejskiego odbyło się spotkanie Rady Osiedla Raduszka,
prowadzone przez Przewodniczącego Rady Osiedla Marka Gutowskiego.Udział w nim wzięli również
Sekretarz Miasta p. Maria Czesyk, Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu p. Marcin
Żełabowski, radne p. Małgorzata Leśniewska-Lorek i p. Teresa Tałaj oraz mieszkańcy.

Podczas spotkania omówiono między innymi kwestie związane z oświetleniem drogowym, w tym
możliwości zastosowania lamp solarnych i hybrydowych. Dopytywano o technologie utwardzania dróg
oraz przebieg tych działań. Przedyskutowano także kwestie bezpieczeństwa na osiedlowych ulicach,
w szczególności oznakowania drogowego czy zasadność klasyfikacji dróg jako wewnętrznych lub stref
zamieszkania.

Gospodarze spotkania zapewnili mieszkańców o dalszych krokach mających na celu poprawę
infrastruktury i bezpieczeństwa na terenie osiedla Raduszka.
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